



# International Physicists' Tournament

## Decision Assembly 2025

### *Delayed ballot*

---

#### Background

At the Decision Assembly 2023, Friday session, it has been decided (Friday session, item 5b) that the treasurer's election to be postponed letting two candidates - Alberto Rolandi and Kyrlo Geraschenko – submit their proposals and campaign for themselves.

#### Election timeline

10 May 2023: Alberto shares his CV and motivation statement with the Decision Assembly via email.

31 May 2023: Kyrlo shares his motivation statement and IPT resume with the Decision Assembly via email.

1 June 2023: IPT president reiterates the candidates' files to the Decision Assembly and invites the questions and discussion. Discussion runs via emails during the following week.

9 June 2023: IPT president starts the secret online poll on the private section of the IPT website.

14 June 2023: the poll is closed and the results are announced to the Decision Assembly via email: 8 votes for Alberto and 3 votes for Kyrlo.

Delayed vote description is accurate.  
Number of pages: 1 page.

Anastasiia Vasylichenkova, IPT President

Alberto Rolandi, IPT Secretary



# International Physicists' Tournament

## Décision Assemblée 2023

### *Bulletin de vote différé*

---

#### Contexte

Lors de l'Assemblée de décision 2023, session du vendredi, il a été décidé (session du vendredi, point 5b) que l'élection du trésorier serait reportée afin de permettre à deux candidats - Alberto Rolandi et Kyrylo Geraschenko - de soumettre leurs propositions et de faire campagne pour eux-mêmes.

#### Calendrier des élections

10 mai 2023 : Alberto partage son CV et sa déclaration de motivation avec l'Assemblée décisionnelle par courriel.

31 mai 2023 : Kyrylo partage sa déclaration de motivation et son CV IPT avec l'Assemblée de décision par courrier électronique.

1er juin 2023 : Le président de l'IPT réitère les dossiers des candidats à l'Assemblée de décision et invite aux questions et à la discussion. La discussion se déroule par courrier électronique au cours de la semaine suivante.

9 juin 2023 : Le président de l'IPT lance le sondage secret en ligne dans la section privée du site web de l'IPT.

14 juin 2023 : le sondage est clôturé et les résultats sont annoncés à l'Assemblée de décision par courrier électronique : 8 votes pour Alberto et 3 votes pour Kyrylo.

La description du vote différé est exacte.

Nombre de pages : 1 page.

Anastasiia Vasylenkova, Présidente de l'IPT

Alberto Rolandi, Secrétaire de l'IPT